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Rada Powiatu Łukowskiego 

Komisja Edukacji, Kultury i Sportu 

Protokół 2/2024 

 

Obrady rozpoczęto 1 sierpnia 2024 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 11:04 tego samego dnia. 

Miejsce posiedzenia: sala narad pok. 207 

W posiedzeniu wzięło udział 3 członków. 

 

Obecni: 

1. Karol Ciołek 

2. Krzysztof Szczęśniak 

3. Wojciech Szczygieł 

4. Włodzimierz Wolski 

5. Agata Zabielska 

 

Głosowano w sprawie: Sprawdzenie obecności 

Wyniki głosowania: OBECNY: 3, NIEOBECNY: 2 

Wyniki imienne 

OBECNY (3) Karol Ciołek, Wojciech Szczygieł, Agata Zabielska 

NIEOBECNY (2) Krzysztof Szczęśniak, Włodzimierz Wolski 

 

Lista gości na posiedzeniu: 

1. Konstanty Krzysztof – Dyrektor PZO w Łukowie 
 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku obrad. 

 

Posiedzenie otworzyła i obradom przewodniczyła Wiceprzewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury 

i Sportu Agata Zabielska. Posiedzenie było prawomocne – lista obecności stanowi załącznik nr 1 do 

protokołu. Przewodnicząca zapytała, czy do przesłanego porządku obrad są uwagi. Uwag nie było.  

 

Przewodnicząca przedstawiła porządek posiedzenia, który został przyjęty bez uwag. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i zatwierdzenie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji w dniu 18 czerwca 2024 r.  
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie obsługi finansowej Powiatowego Centrum Sportu 

„Smolany” w Radoryżu Smolanym. 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Statutu Powiatowego Zespołu Oświatowego w Łukowie. 
5. Sprawy różne.  
6. Zakończenie posiedzenia. 
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2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji w dniu 18 czerwca 2024 r. 

 

 Wiceprzewodnicząca Komisji Agata Zabielska: Ponieważ do chwili obecnej nie było zgłoszeń co 

do treści tego protokołu, to rozumiem, że możemy przejść do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji w dniu 18 czerwca 2024 r. 

Wyniki głosowania: ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (3) Karol Ciołek, Wojciech Szczygieł, Agata Zabielska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Krzysztof Szczęśniak, Włodzimierz Wolski 

 

Protokół został przyjęty bez uwag. 

 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie obsługi finansowej Powiatowego Centrum Sportu 

„Smolany” w Radoryżu Smolanym. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Agata Zabielska: Poprosiła Dyrektora PZO Krzysztofa Konstantego 

o zabranie głosu. 

 

Dyrektor PZO Krzysztof Konstanty: To Powiatowe Centrum Sportu to nowa jednostka, która 

powstała od 1 lipca, od 1 sierpnia rozpocznie takie swoje normalne funkcjonowanie no i Zarząd zdecydował, 

a właściwie wnosi taki projekt uchwały Rady Powiatu żeby obsługę finansowo – księgową realizował 

Powiatowy Zespół Oświatowy w ramach obsługi wspólnej, czyli jak gdyby dołączymy tą jednostkę do 

obsługiwanych przez nas jednostek oświatowych. Przygotowaliśmy stosowny projekt uchwały zgodnie z 

ustawą o samorządzie powiatowym, kompetencje Rady Powiatu w tym zakresie obejmują wskazanie 

jednostki, która będzie obsługiwała i kogo będzie obsługiwała. Także wskazanie zakresu obsługi, no i jak 

gdyby ten projekt uchwały wyczerpuje wszystkie te zapisy ustawy o samorządzie powiatowym. Jeśli chodzi 

o obsługę my się ograniczamy do obsługi finansowo – księgowej, czyli ta obsługa jest znacznie zawężona w 

stosunku do obsługi jednostek oświatowych ponieważ tam mamy również kadry dyrektorskie, obsługę 

organizacyjną jak i realizację wszystkich innych zadań, które są w kompetencji Powiatu, a dotyczą oświaty, 

te zadania realizuje Powiatowy Zespół Oświatowy. Natomiast tutaj to będziemy takim ściśle biurem 

rachunkowym, powiedzmy tak. I to w zasadzie wszystko.  

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Agata Zabielska: Dziękuję. Czy są jakieś pytania ze strony Państwa 

Radnych. Jeśli nie ma to przechodzimy do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie obsługi finansowej Powiatowego 

Centrum Sportu „Smolany” w Radoryżu Smolanym. 

Wyniki głosowania: ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne 

ZA (3) Karol Ciołek, Wojciech Szczygieł, Agata Zabielska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Krzysztof Szczęśniak, Włodzimierz Wolski 

 

 Komisja wyraziła pozytywną opinię. 

 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Statutu Powiatowego Zespołu Oświatowego w Łukowie. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Agata Zabielska: Poprosiła Dyrektora PZO Krzysztofa Konstantego 

o zabranie głosu. 

 

Dyrektor PZO Krzysztof Konstanty: Ten z kolei projekt uchwały dotyczy dostosowania statutu PZO 

do tej pierwszej uchwały. Tam zmieniamy tylko jeden zapis, no dwa może. W słowniku, w wykazie pojęć 

dodajemy sformułowanie obsługiwanej jednostki i tutaj piszemy jakie te jednostki mogą być przez nas 

obsługiwane. I w paragrafie 6 zmieniamy brzmienie punktu 5, który dotychczas mówił, że Powiatowy Zespół 

Oświatowy może obsługiwać na podstawie porozumień inne jednostki z zakresu kultury powiatowe osoby 

prawne, natomiast tutaj zmieniamy ten zapis na brzmienie, które mówi, że Powiatowy Zespół Oświatowy 

może obsługiwać inne jednostki na podstawie uchwał Rady Powiatu. Tyle. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Agata Zabielska: Dziękuję. Czy są jakieś pytania ze strony Państwa 

Radnych. Jeśli nie ma to przechodzimy do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Statutu Powiatowego Zespołu 

Oświatowego w Łukowie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (3) 

Karol Ciołek, Wojciech Szczygieł, Agata Zabielska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) Krzysztof Szczęśniak, Włodzimierz Wolski 

 

 Komisja wyraziła pozytywną opinię. 
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5. Sprawy różne. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Agata Zabielska: Czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawach różnych. 

Jeśli nie to dziękuję bardzo i przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

6. Zakończenie posiedzenia. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji Agata Zabielska: W związku z wyczerpaniem porządku obrad 

zamykam posiedzenie komisji. Dziękuję wszystkim państwu za obecność. 

 

 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji  

 

Agata Zabielska 

Przygotował: Monika Charczuk-Żyłka 


